

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE  
DONNÉES

**Item**  
**D68 STS-1 INTERFACE**

(a) This custom-designed arrangement provides a Level 1 Synchronous Transport Signal (STS-1) interface which converts a DS-3 access to a 51.84 Mbps access. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the remaining monthly payments. The provision of this arrangement is subject to the availability of suitable facilities at both the customer's premises and the Company's Central Office.(Note 1)

**Article**  
**D68 INTERFACE STS-1**

(a) Montage conçu sur commande qui fournit une interface STS-1 (signal de transport asynchrone de niveau 1) pour convertir un accès DS-3 en accès 51.84 Mbit/s. La période initiale minimum est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent aux montants mensuels restant à payer. Montage fourni sous réserve de la disponibilité des installations chez le client et au central de la Compagnie. (Note 1)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D68 (a) .....	\$ 70.00 (Note 2)	–

**Note 1:** In addition, the rates and charges for DS-3 access service, as specified in Item 301 of the National Services Tariff, apply as appropriate.

**Note 1:** Les tarifs et les frais associés au service d'accès DS-3, indiqués à l'article 301 du Tarif des services nationaux, s'appliquent en sus au besoin.

**Note 2:** A minimum billing of 11 STS-1 interfaces applies.

**Note 2:** Facturation minimale de 11 interfaces STS-1.